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Hei, 

Styret i Osterøy Utvikling fattet følgende vedtak i sitt styremøte 19. mai: 

Vedtak sak 21/2021: 

Styret i Osterøy utvikling rår ikkje til at det vert teke utbytte frå selskapet. Osterøy 
utvikling er i ein utfordrande  situasjon med tanke på framtidig finansiering av våre 
oppgåver med næringsutvikling i Osterøy. Der er, og vil vera behov for tilskot for å halda 
oppe satsinga. Det å ta utbytte i denne situasjon vil svekka selskapets handlingsrom, og 
det vil skapa tvil om eigarens satsing på prosjektet hjå våre samarbeidspartar. 

Forslaget om å henta dekning for eit evt utbytte gjennom sal av eigedomar i Haus vil ta 
vekk einaste faste inntekta til selskapet. Det er og svært usikkert om det er mogeleg å 
selja eigedomane på den opne marknaden. 

Styret i selskapet stiller seg undrande til eigars vedtak i denne saka, med bakgrunn i 
ambisjonar om å ha eit selskap som skal byggja opp, og driva næringsutvikling på 
Osterøy. 

  
Med vennlig hilsen 
Tobby Sander Tomassen 
Daglig leder 
  
Osterøy Utvikling AS 
Geitaryggen 8 – 5282 Lonevåg 
  
M: +47 917 31 386 
tobby@osteroyutvikling.no 
  
@BergenTobby 
  
Hold deg oppdatert - Gå inn og lik oss på Facebook! 
  
* TA VARE PÅ HVERANDRE – HOLD AVSTAND OG VASK HENDENE I MINIMUM 20 SEKUNDER SÅ 
OFTE SOM MULIG * 
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3. Det vert løyvd ein million kroner til satsing på næringsutvikling kvart år i
økonomiplanen. I kva form dette skal gjennomførast vert vedteke etter at
rapport frå pågåande prosjekt er handsama i Heradstyret over
nyttår.Ressursar til avsett til næringsutvikling i 2021 –1 mill. –vert i 2021
søkt dekka inn gjennom ekstraordinært utbyte frå det heileigde selskapet
Osterøy Utvikling (m.a. etter sal av eigedomar i Haus våren 2021 ). For
resten av økonomiplanperioden vert dette å dekka ved å trekkje ned ramma
for kvar sektor, fordelt forholdsmessig etter totalramma til sektorane.

Beste helsing
Ingvild Kirsti Hjelmtveit
Rådmann

988 90 718

56 19 21 00

Eg gjer merksam på at dette er ei offentleg e-postadresse;

All korrespondanse vert vurdert forjournalføring.


